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Rada Miejska w Krobi 

 

Protokół nr XXXI/2021 

XXXI Sesja w dniu 9 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 9 marca 2021 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 15:45. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza w związku z koniecznością podjęcia uchwały                   

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie, który stanowi złącznik do 

protokołu. 

Obecni: 1. Mariusz Duda 

2. Jerzy Gałęzewski 

3. Sławomir Gembiak 

4. Grzegorz Jesiak 

5. Patrycja Kapała 

6. Jan Mikołajczak 

7. Roman Olejniczak 

8. Izabela Pazoła 

9. Mariusz Ruta 

10. Genowefa Skrobała 

11. Renata Szulc 

12. Marian Toporowicz 

13. Leszek Włodarczyk 

Nieobecny Lech Bem  

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             

1.   Łukasz Kubiak - Burmistrz Krobi                                                                                                                

2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                 

3.   Zaproszeni goście.                    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej                      

w Ciołkowie z klasami integracyjnymi przy Szkole Podstawowej  im. Stanisława 

Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na lata 2018-2022”. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie.   
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej                

w Ciołkowie z klasami integracyjnymi przy Szkole Podstawowej im. Stanisława 

Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:  

Projekt uchwały był  przedmiotem obrad komisji Oświaty i Spraw Społecznych. W dniu 

wczorajszym komisja zaopiniowała powyższy projekt pozytywnie, przy 5 głosach „za” i 1 

głosie  „wstrzymującym się”. Czy ktoś z Państwo Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji 

nad  projektem uchwały? Nie widzę. W związku z tym przed zamknięciem dyskusji w paru 

zdaniach chciałbym skomentować proces, który trwał od poprzedniego roku. Jak Państwo 

pamiętacie uchwałą związaną z zamiarem podjęcia likwidacji  szkoły w Ciołkowie 

rozpoczęliśmy proces, którego finałem jest dzisiejsza uchwała. Pomiędzy tymi dwoma 

uchwałami, ale także dużo wcześniej prowadzano konsultacje, rozmowy z rodzicami i 

nauczycielami oraz mieszkańcami miejscowości, których uczniowie uczęszczają do szkoły w 

Ciołkowie.  Były też konsultacje z samymi rodzicami. I Burmistrz i Radni mieli okazję w tych 

konsultacjach uczestniczyć. Były też konsultacje indywidulane, bo przecież Państwo Radni 

spotykali się z mieszkańcami i rozmawiali o argumentach na temat likwidacji szkoły w 

Ciołkowie. W tym finalnym etapie już pojawiły się opinie instytucji na ten temat. Przede 

wszystkim opinia bardzo merytoryczna jeżeli chodzi o nadzór pedagogiczny. Oczywiście 

mówię tu o opinii Kuratorium Oświaty, które w jej treści pozytywnie ustosunkowało się do 

likwidacji szkoły w Ciołkowie, zapewniając w swojej opinii, że warunki, które dzieci będą 

miały stworzone w Pudliszkach będą na pewno nie gorsze, a lepsze od tych, które mają dzisiaj 

w szkole w Ciołkowie. Związek Nauczycielstwa Polskiego również wydał pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Myślę, że dzisiejszą uchwałą podejmujemy ważny krok w kierunku 

reformy, dalszej reformy oświaty. Bo ta zmiana, ja to nazywam zmianą, na dobre wyjdzie 

przede wszystkim dzieciom. Ten interes jest do nas wszystkich, myślę tutaj obecnych na sali i 

nie tylko na sali, osób dorosłych jest najważniejszy. Dlatego dzisiejsze głosowanie jest tak 

ważnym momentem, w którym decydujemy o przyszłości naszych dzieci. Dlatego myślę, że 

likwidacja szkoły według mnie nie będzie oznaczać tego, że zamkniemy komuś drogę w 

rozwoju. Myślę, że będzie wręcz przeciwnie. Pojawienie się od następnego roku szkolnego 

dzieci w szkole w Pudliszkach będzie dla nich rozwojowe. Tym chciałbym zakończyć moją 

wypowiedzieć. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

zamykam dyskusję. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXI/253/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 2021 r. 

w sprawie: likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie z klasami integracyjnymi 

przy Szkole Podstawowej im. Stanisława Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz                                

Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Mariusz Ruta,                    

Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Leszek Włodarczyk 

PRZECIW(1)Marian Toporowicz, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:  

Podobnie jak w poprzednim punkcie nad projektem uchwały obradowała Komisja Oświaty                   

i Spraw Społecznych, która na wczorajszym posiedzeniu zaopiniowała projekt pozytywnie,                 
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6 głosami „za”. Szanowni Państwo uchwała dotycząca szczegółowych zasad odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych jest nowym elementem. Rada Miejska uprawniona jest do 

ustalenia stawek dla osób, które będą korzystać z mieszkań chronionych, znajdujących się                 

w budynku tak zwanej Starej Gazowni. W projekcie uchwały takie stawki będziemy 

uchwalać. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiocie projektu 

uchwały? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXI/254/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 2021 r.  

w sprawie: określania szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na lata 2018-2022”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:  

W przypadku tej uchwały Komisja Oświaty i Spraw Społecznych na wczorajszym 

posiedzeniu zaopiniowała projekt pozytywnie. Projekt uchwały dotyczy zmiany związanej                  

z wyłączeniem dwóch mieszkań w budynku Ośrodka Pomocy Społecznej, gdzie znajdowały 

się mieszkania komunalne. Obecnie nie są już mieszkaniami, są lokalami w zasobie gminnym 

i nie mogą się w związku z tym jako mieszkania znajdować w „Wieloletnim programie 

zasobu mieszkaniowego Gminy Krobia”. Dlatego ta uchwała dzisiaj wyrejestrowuje te lokale 

z zasobu. Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXI/255/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 2021 r.  

w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 

2017 r. w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Krobia na lata 2018-2022”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

nie zgłoszono  

 

7. Zakończenie. 

Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. Dziękuję Państwu Radnym 

za podjęte uchwały. Zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Krobi. Dziękuję bardzo.  

 

 

 


